
 
 
 

Gemeenteraad  Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke/technische aard 

 

Van : Maarten Balzar / D66 

Datum indiening : 
17 oktober 2016 

Betreft : Spoorwegovergang bij Comeniuslaan 

Vraag en beantwoording 
is openbaar 

: Ja 

Datum toezending 
antwoord 

: 09 november 2016 

 

Vragen 

 

1) Is Pro-rail door het college inmiddels geïnformeerd over het type spoorwegovergang wat door de 
gemeente gewenst is? Is hierover met Pro-rail nog contact geweest sinds de afgelopen 
raadsvergadering? Antwoord: Ja. 
 

2) Tijdens de behandeling (afgelopen raadsvergadering) van de motie m.b.t. de spoorwegovergang bij de 
Comeniuslaan is er door de portefeuillehouder aangegeven dat inwonersparticipatie op korte termijn 
zou gaan plaatsvinden. Is dit traject inmiddels al ingezet? Zijn de inwoners inmiddels geïnformeerd 
over hoe de participatie zal plaatsvinden. Als dit niet het geval is, op welke termijn worden de 
omwonenden/inwoners geïnformeerd en hoe zullen de omwonenden/inwoners betrokken worden? 
Antwoord:  Nee, de bewoners zijn nog niet betrokken bij het herinrichten van wegvakken nabij 
spoorwegovergangen. Er wordt hiervoor een communicatie- en participatieplan opgesteld. 

 

3) Er is enige verwarring over de getallen met betrekking tot de verkeersbewegingen rond de 
Comeniuslaan, met name het deel dat dicht bij de spoorwegovergang ligt. Wat zijn de meest recent 
gemeten verkeersbewegingen op dit stuk van de Comeniuslaan? Antwoord: De meest recente tellingen 
dateren uit 2007. Gezien het jaar van de tellingen geeft dit geen goed beeld meer van de huidige situatie. 
Daarom zullen direct voorafgaand aan de werkzaamheden nieuwe tellingen worden gedaan. 
 

4) Zijn er al schetsen/tekeningen gemaakt van de aanrij-routes ten aanzien van de spoorwegovergang 
Comeniuslaan uitgaande van het door de gemeente gewenste type overgang? Zo ja, zijn deze al 
beschikbaar?  Antwoord: nee, er zijn nog geen ontwerpen van de wegvakken gemaakt.  

 

5) Zijn er ooit verkeerssimulaties (met nadruk dus niet verkeersmetingen) gedaan met betrekking tot de 
spoorwegovergangen rond station Naarden-Bussum? Zijn deze inzichtelijk en beschikbaar?  Antwoord: 
Nee, verkeerssimulaties zijn erg ingewikkeld en onzeker omdat er vaak gewerkt moet worden met veel 
aannames. Bovendien zijn simulaties erg duur.   

 
 
 
 

 


